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Ärende 6: Verksamhetsberättelse 2020 för Gymnasie- och 

arbetsmarknadsnämnden 

 
Vänsterpartiet avstår från att delta i beslutet om verksamhetsberättelse för 
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden. Vi lade ett annat förslag till mål- 
och budget för nämnden som röstades ner av kommunfullmäktige. Hade 
vårt förslag bifallits hade nämndens situation sett annorlunda ut. Bland 
annat satsade vi 30 miljoner kronor mer än den borgerliga 
minoritetskoalitionen på att för att komma till rätta med obalansen i 
finansieringen av försörjningsstödet. Vi föreslog en investeringsbudget för 
nämnden på 7,7 miljoner kronor. Och dessutom motsatte vi oss 
skattesänkningen på 26 mnkr som vi menar hade kunnat användas till att 
stärka välfärden, skapa fler jobb, fler heltider, fler sommarjobb m.m. Det 
blir väldigt motsägelsefullt när koalitionen skär ner på yrkesprogrammen 
som leder till fler jobb samtidigt som man har ett mål om att få fler i arbete 
i mål och budget för 2021. Vänsterpartiet gör en uppräkning med 2% för 
löne- och prisökningar för nämnden motsvarande 15, 2 miljoner kronor.  
 
Vänsterpartiet menar att Gymnasie- och arbetsmarknadsnämndens arbete 
är viktigt och att det bör finansieras på ett ansvarsfullt sätt för att erbjuda 
så god kvalitet som möjligt såväl i kommunens stödsystem som i 
undervisningen och arbetsförutsättningarna på Huddinges 
gymnasieskolor. Arbete och utbildning är grunden för individens 
självförsörjning. 
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